
Komisia pre rozvoj vzdelávania a kultúry pri OZ v Bánove 

 
          Dňa 30. mája 2012 o 18,00 hod. sa v kancelárii OKS uskutočnilo 

zasadnutie členov komisie. Predseda komisie privítal členov  a oboznámil ich 

s hlavným bodom  programu: Bánovským hodovým jarmokom. 

Miloš Rybár nás oboznámil s pripravovanými podujatiami. Najbližšou akciou, 

ktorá sa uskutoční 9. júna 2012 v priestoroch Sihoti, ktorú pripravuje OKS s OZ 

KESA NOSTRA sú Vidiecke hry s koncertom skupiny Vidiek a následne 

diskotéka. Už teraz čistia a pripravujú priestor v Sihoti. 

Ďalšou pripravovanou akciou začiatkom júla bude 2. ročník Keskej pasuvačky 

na štrkárni. 

14. 7. pripravujú  Starí páni futbalisti „Volejbal pre bánovčanov“ a diskotéku. 

28. 7. by sa mal uskutočniť tradičný „Volejbič“ 

17. až 19. 8. 2012 bude OKS organizovať s OcÚ tradičný turistický výstup na 

Kriváň. 

1.9. 2012 sa uskutoční diskotéka: „Rozlúčka s letom“. 

V priebehu prázdnin sa bude snažiť OKS uskutočniť pre deti / po skúsenosti 

z minulého roku/  rozprávkovú noc. V prípade dostatočnej pomoci sa pokúsi 

zorganizovať denný týždenný tábor pre deti v kultúrnom dome. 

22. 9. by sa mal uskutočniť „Kukuričňák“, kde je spolu organizátorom  aj obec. 

30.9. t.j. na hody sa uskutoční už tradičný „ Hodový jarmok“. Členovia komisie 

sa zhodli v tom, že je dobré ak bude vedený opäť v folklórnom tóne.  

Miloš Rybár zistí možnosť objednať folklórnu skupinu z Tlmáč, príp. inú. 

Členovia komisie podľa svojich  možnosti  oslovia remeselníkov, ktorí predvedú 

svoje remeslá na jarmoku. V piatok by bolo vhodné usporiadať diskotéku 

a v sobotu zábavu. 

Opäť sme riešili problém zlého ozvučenia pri skupinových vystúpeniach. Je 

potrebné zabezpečiť priestorový mikrofón, pretože zlou akustikou sa znižuje 

úroveň vystúpení. 

 

V závere zasadnutia Miloš Rybár oboznámil prítomných s možnosťou objednať 

svetelnú výzdobu obce od fi. ORGEKO. V tomto období je cenové zvýhodnenie 

nákupu a o tomto  budú poslanci rozhodovať  na obecnom zastupiteľstve obce. 

Budúci rok je 900 rokov od 1. písomnej zmienky o obci Bánov a bolo by 

vhodnú skrášliť našu obec aj touto formou. 

     Ondrej Remiáš sa  na záver poďakoval za účasť a pozval členov na 

pripravované podujatia. 

 

Ondrej Remiáš  

Predseda komisie 

 

Zapisovateľka: Jana Mazúchová 
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